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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 10 din 25.09.2020 

 

PROCES – VERBAL  

privind desfăşurarea şedinţei extraordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 25 septembrie 2020, ora 1300 

 

 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI 

- Se face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri din 

13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

- Se pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi studiat, 

după care, ulterior,  va fi supus aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, FLORIN ROBAC 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 333/23.09.2020 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă extraordinară, pentru data de astăzi, 

25.09.2020, ora 1300 cu următoarea ordine de zi: 

1. Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei Rebricea 

din data de 07.09.2020. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificării a V-a a bugetului local al comunei 

Rebricea, pe anul 2020. 

3.   Interpelari si raspunsuri. 
 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

 -  Cine se abţine ? 

 

           

 În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 

 

 

1.  Se trece la primul punct înscris pe ordinea de zi, respectiv: Aprobarea procesului 

verbal al ședinței extraordinare a Consiliului local al comunei Rebricea din data de 07.09.2020, 

se prezintă consilierilor procesul verbal dupa care : 

 

                 Se supune la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
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                 -  Cine se abţine ? 

 

În unanimitate (13 voturi „pentru”), se aprobă. 

 

2.  Se trece la cel de-al doilea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, 

Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a V-a a 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020. 

- Ia cuvântul doamna contabil Baciu Violeta pentru a prezenta raportul compartimentului de resort la 

proiectul de hotărâre. 

 - Iau cuvântul domnii consilieri, Robac Florin, Morariu Ionel, și Vatavu Titi secretarii celor trei 

comisiii de specialitate ale comunei Rebricea pentru a prezenta rapoartele de AVIZARE 

FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a V-a a 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020. 

 

 

Discuții la acest punct: 

Domnul primar informează că obiectul rectificării este dat de faptul că s-a făcut 

solicitare din partea Direcției Generale a Finanțelor Publice pentru a specifica când vom face 

prinde suma , noi am specificat ca în trimestrul IV, pentru că hotărârea de guvern a fost dată în 

septembrie însă ei am prins sumele la trimestrul III, si vom folosi sumele acum pentru a  nu le 

pierde. 

S-au reluat toate capitolele bugetului și s-au suplimentat acolo unde erau probleme. 

S-a prins o suma de 80 mii lei pentru persoanele cu handicap, pentru că nu erau prinși bani în 

buget.. Ideea acestui sume primite a fost sa se asigure bani pentru alegerile de acum si cele din 

decembrie, sa fie bine organizate, să fie bani pentru personalul tehnic si pentru dezinsectie, 

înainte și după votare. 

 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea rectificării a 

V-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020. 

 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

În unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

 

 3. Interpelări și răspunsuri: 

Domnul Robac informează ca la familia State, există doi câini, care stau în drum, latră 

foarte tare și se dau la copii. 

Probleme sunt si cu copii care stau afară până târziu și fac gălăgie, dau muzica tare 

firma de pază trece, nu face nimic, nu le zice nimic la copii. 

 

 

Se încheie ședința consiliului local din data de 25.09.2020. 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

          Consilier FLORIN ROBAC    Jrs. Adina Maftei 


